
    
Den norske kirke    

 TVEIT MENIGHETSRÅD   
     

Til menighetsrådets medlemmer.    
Menighetsrådsmøte nr.6 ble holdt tirsdag 05.09.23 kl.19,00 på   

  menighetshuset.    
Til stede: Gunn Bjerke, Gyrd Kjevik, Marianne F. Gabrielsen, Knut Anders 

  Borgen, Rita Solum, Kari Britt O. Nyhus, Jens Olai Justvik, Ellen Najmy Mørch 
Forfall: Torgny Bøhn, Eva Ryen, Hans B. Andreassen 
 

  
Åpning: Gunn Bjerke 
Drikke: Rita Solum 
 
 

Sak 18.23        Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte.      
Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent.      
Vedtak: Protokoll fra møte 23.05.23 ble godkjent.    

 

Informsasjon 

* Anvisning for daglig leder. (Sak 17.23) Saken om at Øyvind overtar anvisningsretten 

 ved utlegg for daglig leder ble vedtatt av menighetsrådsmedlemmene i sommer, og 

 godkjent i regnskapsavdelingen i kommunen. Reidun Bru Loland ordnet det  

 praktiske, slik at det nå er i orden. 

* Overgang mellom gammelt og nytt MR.                                                                              

 Hver og en i MR planlegger å fortelle noe om det utvalget de er medlem av.  

 Dette skal gjøres på overgansmøte mellom gammelt og nytt MR. Det er ikke 10. 

  oktober. men 31. oktober. 

*  Undertegnede viste bilde av hvor grensen rundt presteboligen og forpakterboligen 

ble oppmålt og vedtatt av OVF, Kirkeverge og daglig leder i Tveit menighet i juni 

2023.  På AU møtet 22.aug. ble det reist spørsmål hvorfor ikke menighetsrådet ble 

informert og involvert, og MR leder sender et brev ang. dette til kirkevergen. 

*Det hadde også vært interessant om det fantes gamle bilder på hvordan  

 presteboligen og inntilliggende bygg var i “gamle dager”. 

Forberedelsene for skifte av kirketaket har nå begynt ved Tveit kirke. Stillaset kan 

 ikke festes i kirken og må stå fritt. Det blir en lang periode med mye stillas rundt 

 kirken og deler av parkeringsplassene blir også berørt. Vi må trolig ha mer  

 parkeringshjelp ved litt større arrangement. 

 



* Ellen Najmy fortalte litt om Kirkevalget 2023. Det var få som benyttet seg av å 

forhåndsstemme fysisk den 31. aug. på menighetshuset. Rita Solum og Gyrd Kjevik 

var stemmevakter og satt 5 timer, noe som føltes lenge. Vaktene på selve valgdagen 

er 3 stk. 3t. om gangen. Det har kommet kontrabeskjed fra kirketorget om at vi 

allikevel for støtte i forbindelse med valget. Vi får 10.000kr og daglig leder kjøper inn 

mat og drikke til alle på valgdagen. Så går det en del til ulikt materiell og  kopiering. 

* Penger igjen fra trosopplæringsmidler. Tveit menighet får (trolig) 70.000kr. i støtte til 

 trosopplæringstiltak. Det må dokumenteres hva vi har brukt pengene til, og hvis vi 

 ikke bruker alt, blir det resterende beløpet ikke utbetalt. Vi har til nå kjøpt 3 store 

 telt som brukes på KRIK leir (og ev. annet) og nye stativ til konfirmantkappene.   

 Dette utgjør 33.500kr. Forslag på flere innkjøp: 2 Partytelt. Stor flatskjerm.  

 Kaffemaskin i forpakterboligen som rommer mer enn det vi har nå.  

* Økonomioversikt. Regnskapsoversikten viser noen feilføringer, som daglig leder skal 

 ta med den nye regnskapsføreren. (Det er trolig feil som henger igjen fra før ny  

 regnskapsfører overtok). Men ellers ser det ut til at det er et greit regnskap som 

 foreløpig holder seg på + siden. 

 

Eventuelt.       

Litt om samarbeidet med Hånes om ungdommen. Med konfirmantene er det  

 allerede et samarbeid, og vi er “på trappene” også med et samarbeid om en  

 ungdomsklubb.  

Det ble tatt opp tråden igjen om å gjøre noe for “unge” voksne i alle aldre 😉 Knut 

 Anders tar ansvar for å kontakte et par som kan sette dette i gang. (Forslag om f.eks. 

 et lite tema på en onsdags kveld + mat......)  

 

Ellen Najmy Mørch 


